
Styrelsemötesprotokoll Filbyter Bridge 2011-02-20 

 

Närvarande: Staffan Hed, Mats Sjöberg, Marie Cederkrok, Gun Karlsson, 

Lennart Linnerstedt, Calle Ragnarsson samt Magnus Berg 

 

1) Mötet öppnades 

2) Dagordningen godkändes 

3) Staffan Hed valdes till mötessekreterare 

4) Gun Karlsson valdes till  justerare av mötesprotokollet. 

5) Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.  

 

6) Ekonomin är fortsatt god och det går över budgeterat med 10-15%. Dock har koimmunen dragit 

tillbaka bidraget då de anser att filbyter inte är en lokal pensionärsförening. 

 

7) • Vinterbrunnsspelen blev mycket lyckade och det finns långt framskridna planer på att göra ett 

liknande arrangemang i t.ex. Kolmården. 

• Anmälan för tävlingen med lättlunch den 20:e mars sitter uppe. Damligan spelar sin sista match 

samtidigt. 

• DM-lagfinalen är igång och allt är klart inför DM-mixed den 27:e mars samt den öppna dm-

finalen som spelas den 16:e april. 

• Inget nytt om vårfesten som går av stapeln den 29:e maj. 

• Spelprogrammet för 11/12 ligger ute för korrekturläsning. Lagspelet flyttas tillbaka till 

måndagen då det inte kom igång något spel utan handicap som var tänk. Dessutom är det 

önskemål både från spelarna och från Norrköping att spelet ligget på måndagar, då det blir 

lättare för dem som reser i jobbet och att det inte krockar med Norrköpings lagserier. Damserien 

läggs preliminärt in på torsdagkvällar eftersom en del av dem som spelar tycker det är jobbigt att 

reservera söndagen för spel utan de vill ha helgen fri. Meningen är att det ska ligga utspritt på 

flera torsdagar under hela året. En undersökning hur många som hellre ser det på torsdag än 

söndag ska göras. 

 

8) Gun Karlsson tar hand om ”trivseldelen” av tävlingen med lättlunch den 20:e mars. Marie 

Cederkrok ska höra sig för vilka som kan tänka sig att ställa upp och ordna med eventuell mat 

eller om vi ska hyra in en cateringfirma. 

 

9) Tommy Andersson kommer med största sannolikhet får jobbet som konsulent för Förbundet 

Svensk Bridge och klubben måste arbeta mer på att hitta fler som kan tänka sig att hjälpa till med 

uppstart av tävlingarna på måndag och onsdag, eftermiddagarna. Olika namn finns och alla i 

styrelsen skulle höra sig för till nästa möte. 

 

 



10) • Till hösten kommer söndagsspelet att bli öppet för alla och spelas med handicap (och ligger ute 

som sådant i spelprogrammet). 

• Grebo El är kontaktade angående överbelastningen av elen in i fastigheten. De har inte 

återkommit. 

• Stolarna har, efter boningen av golvet, fått nya tassar och är betydligt tystare. 

• Ett toaletthandtag har försvunnit från pissoaren. Lennart utreder. 

• Förrådet har städats ut ordentligt. 

• Ett nytt namn för kursverksamheten behövs då namnet Bridgeskolan är väldigt snarlikt den 

verksamhet som bedrivs i Stockholm. Styrelsen skulle fundera på olika namn och även på att 

utöka kursutbudet ännu mer med framför allt kortkurser i t.ex. slambudgivning eller 

budgivningen efter 1NT eller något annat som skulle behövas. Kursverksamheten till 11/12 ska 

spikas till nästa möte. 

 

11) Nästa möte blir 20/3 18
00

 

 

12) Mötet avslutades 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

_______________________________  _______________________________ 

Staffan Hed    Mats Sjöberg, ordf 

 

 

    _______________________________ 

    Gun Karlsson 


